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Side 2

Spørgsmål: 

Med henvisning til den tekniske gennemgang af finanslovsforslaget for 2010 den 2. sep-
tember 2009, jf. alm. Del – bilag 397 hvor det bl.a. fremgik, at sagsindgangen i 2009 for-
ventes, at stige til 4.500 mod 3.633 i 2008, bedes ministeren oplyse, hvorfor der ikke for-
ventes en stigning i den årlige sagsindgang til Landsskatteretten fra 2010 og frem, men at 
sagsindgangen forventes at stagnere.

Svar: 

Landsskatteretten havde i 2008 en samlet sagsindgang på 3.633 sager og har i de kommen-
de år budgetteret med en årlig sagsindgang på 4.500 sager.

Forventningen om en større sagsindgang hænger primært sammen med, at der forventes en 
stigende sagsindgang på ejendomsvurderingsområdet, hvor et meget stort antal klagesager 
for øjeblikket ligger til behandling i vurderingsankenævnene. En del af vurderingsanke-
nævnenes afgørelser i disse klagesager vil i de kommende år blive påklaget videre til 
Landsskatteretten. 

Det er vanskeligt at sige noget præcist om, i hvilket omfang og hvornår dette vil ske. 
Landsskatteretten forventer dog at den løbende tilgang af ejendomsvurderingsklager stiger, 
således at den samlede årlige sagsindgang når op på ca. 4.500 sager, og herefter stabiliserer 
sig på dette niveau i 2010 og frem.


